
Zápisnica 

 

 z 4. riadneho zasadnutia  obecného zastupiteľstva konaného dňa              

14. júl 2019 vo Vyšnej Polianke  

 

 
      

 

 

Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 
 

 

 

 

 

1.   Otvorenie, voľba pracovných komisií, 

 

2.   Prejednanie o pričlenení obce Ondavka k obci Vyšná Polianka, 

 

3.   Rôzne, diskusia, 

      

4.   Záver. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

1.        Zasadnutie ObZ otvoril starosta obce, Ľuboš Špik. Následne predniesol hlavné body 

programu zasadnutia a navrhol pracovné skupiny v zložení: návrhová a mandátová 

komisia Patrik Bilas a Ľuboš Roman, za overovateľa zápisnice Peter Špik a Peter Želinský, za 

zapisovateľa Jana Kavuľová. Poslanci bez výhrad schválili predložený návrh. 

Na základe prezenčnej listiny mandátová komisia konštatovala, že zasadnutie je  uznášania  

schopné. 

 

2.    Starosta obce oboznámil so situáciou ohľadne susednej obce Ondavka, kde poukázal 

na najvážnejšiu skutočnosť z ekonomického pohľadu a to je zadlženosť obce. V zapätí dodal 

prísľub zástupcov Ministerstva vnútra, že táto finančná záťaž bude po pričlenení  

kompenzovaná formou jednorazovej pomoci.  

K vzniknutej situácií sa niesla plynula diskusia, v ktorej bolo poukázané na historickú 

previazanosť obci, kde do roku 1990 bola Ondavka vedená obcou Vyšná Polianka v zastúpení 

tajomníka MNV. Ďalšou skutočnosťou je blízkosť obcí kde v prípade potreby 

prostredníctvom verejnej dopravy sa vie občan Ondavky  dostať na miestny úrad. Je tu taktiež 

previazanosť z dôvodu návštevy bývalej spoločnej školy. V súčasnosti v prípade potreby 

obyvatelia obce Ondavka využívajú všetky dostupné služby obce Vyšná Polianka, ako sú 

priestory KSB, zamestnanosť prostredníctvom rôznych projektov a malé obecné služby, ktoré 

častokrát odpracujú v našej obci. Vzhľadom na uvedené skutočnosti poslanci obce hlasovali 

jednohlasne za pričlenenie obce Ondavka k obci Vyšná Polianka.  

 

 

3. Na záver schôdze sa starosta obce prítomným poďakoval za účasť ako aj za 

spoluprácu a zároveň poprial pokojný víkend.   

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Jana Kavuľová    

                                                                  

                                              Ľuboš Špik 

Overovateľ:  Peter Špik                        starosta obce      

   

 Peter Želinský 


